
مدیونید ما را نبرید
حســن عابدینــی، کارشــناس مســائل 
از  خاطــره ای  انتشــار  بــا  بین الملــل 
ســفرش بــه عــراق در توییتــر نوشــت: 
نــوری  مســجد  از  بازگشــت  »هنــگام 
)محــل اعلام خلافــت ابوبکر بغدادی( 
که در بخش قدیمی موصل بود، از پل 
به شــدت محافظت شــده دجلــه عبور 
کردیم. فرمانده عراقی گفت: به رهبر و حاج قاســم بفرمایید مدیونید 
مــا را بــرای آزادی قــدس نبرید. مرد میدان رمز وحدت شــیعه، ســنی، 

مسیحی و... ضد تروریسم تکفیری و صهیونیسم«.

بعید می دانم
نشــر  دفتــر  مهــدی فضائلــی، عضــو 
آثــار مقــام معظــم رهبــری در واکنــش 
بــه نقدهــای منتشــر شــده در فضــای 
مجــازی در زمینه منبــر اخیر آیت الله 
نوشــت:»بعید  توییتــرش  در  امجــد، 
می دانم پســر و آن هایی که با کانالیزه 
کــردن آقــای امجــد چنیــن اظهــارات 
موهنی را از او ضبط و منتشر کردند، به جز یادداشت امثال مصطفی 
تاجزاده اجازه بدهند نقد های عالمانه و دلســوزانه طیف های مختلف 

به او برسد«.

شما که 25 سال آینده را نمی بینید!
پــس از آنکه نخســتین واکســن کرونا 
در ســرزمین های اشــغالی به نتانیاهو 
تزریق شــد، کاربران فضای مجازی به 
طور گســترده ای به آن واکنش نشــان 
دادند. کاربری نوشــته است:»شما که 
25 ســال آینده رو نمی بینید. واکســن 
می خوایــن چیــکار؟« کاربر دیگری هم 
نوشــته است:»واکســن رو اول باید به یک جانور شــبه انســان زد نه به 

یک جانور ناشناخته«!

توضیح درباره تمبر شهید فخری زاده
تمبــر  از   ،۱۳۹۹ آذر   25 سه شــنبه 
رونمایــی  فخــری زاده  شــهید  یادبــود 
شــد. این تمبر مزین به تصویر شهید 
فخــری زاده، پرچم ایــران و فرمول های 
ریاضی و شــیمی اســت. اشتباه بودن 
برخــی از این فرمول ها اما مورد انتقاد 
کاربــران فضــای مجــازی قــرار گرفــت. 
علی اکبر نصرآبادی، رئیس شورای تمبر روز گذشته در واکنش به این 
حواشی اعلام کرد: »هدف از نوشتن فرمول در تصویر طراحی شده از 
تمبر شهید فخری زاده نشان دادن رتبه علمی این شهید بزرگوار بود و 

قرار بر استفاده علمی از این فرمول ها نیست«.

  مجیــد تربــت زاده   هیچ کــس منکــر ایــن نیســت 
که در دنیای امروز و در عصری که رســانه ها دارند 
بــه همــه گوشــه و کنــار زندگــی انســان و ســوراخ و 
ســنبه هایش ســرک می کشــند و بالاتــر از ایــن، تــا 
عمــق افــکار و رفتــار ما نفوذ کرده اند، بشــر نیازمند 
ســرگرمی اســت. اصــلاً بگذاریــد کاســه داغ تــر از 
آش شــویم، زندگــی از همــان ابتــدا بــدون وجــود 
ســرگرمی معنــای چندانــی نداشــت. با ایــن فرض، 
سرگرمی سازان هم نقش و جایگاه مهمی در زندگی 
ما دارند و بدون آن ها قطعاً زندگی و دلخوشی های 

بشر چیزی کم دارد.

ترفند سرگرمی»
بــا مقدمــه ای که بالاتر گفته شــد واضح اســت هنر 
و ســینما و تلویزیــون مــا هــم اگــر قــرار باشــد منکر 

روی  نمی تــوان  خیلــی  باشــند،  ســرگرم کنندگی 
اصــولاً  کــرد.  حســاب  اثرگذاریشــان  و  مانــدگاری 
پیام هــای  انتقــال  داعیــه  اگــر  تلویزیــون  و  ســینما 
ارزشــمند و تأثیرگــذاری و فرهنگ ســازی دارنــد کــه 
دارنــد، ابتــدا بایــد مخاطبانی را به مــدد ترفندهای 
مختلــف، جــذب کنند تــا بعد بتوانند بــه مرور و به 
کمــک سرگرمی هایشــان روی آن ها تأثیــر بگذارند. 
این هــا را ابتــدای مطلــب گفتیــم کــه فکــر نکنید با 
اصل ماجرای ســرگرمی و سرگرمی ســازی مخالفیم 
و برای همین قرار اســت مثلاً برنامه ای مانند »شام 
ایرانــی« را کــه از شــبکه نمایــش خانگــی پخــش 
می شود به سبک و سیاق »نقد ایرانی« دراز کنیم و 
دمار از روزگارش در بیاوریم. اول نگاهی به گذشته 
ایــن بــه اصطــلاح آیتــم تلویزیونــی بیندازیــم و بعد 
ببینیــم امروز چــه حال و روزی دارد و کجای کارش 

احتمالاً می لنگد.

کپی برداری 10 ساله»
ســری اول »شــام ایرانی« به کارگردانی بیژن بیرنگ 
آن  اول  قســمت  و  ســاخته   ۱۳۹۰ زمســتان  در 
در همــان ســال از شــبکه نمایــش خانگــی  پخــش 
شــد. ســری های بعــدی آن را نیز بــه ترتیب محمد 
شایســته، ســروش صحت و از ســال پیش ســعید 
ابوطالــب کارگردانــی کرده انــد. ایــن مجموعــه کــه 
در ایــران ۱۰ ســاله شــده در کشــورهای دیگــر هــم 

دســت کم ۱5 ســال اســت کــه بــا همیــن ســاختار و 
شکل و شمایل تهیه و پخش می شود. 

ایــن یعنی ســاخته شــدن نمونه کپی آن در کشــور 
خودمان، خیلی پدیده دور از ذهنی نیست و البته 
نمی تــوان فقــط بــه دلیــل تقلیــدی بــودن، آن را بــه 
بــاد انتقــاد گرفت. آن هم در شــرایطی که خیلی از 
مســابقات، مجموعه هــا و ســرگرمی های تلویزیونی 
مــا، حاصــل تقلیــد هســتند و البتــه کارگردان هــای 
خــوش ذوق تــر و زیرک تر ســعی کرده اند بــا ایرانیزه 

کردن آن ها مخاطب بیشتری را جذب کنند.
 »شام ایرانی« البته از سال دوم و با ورود خانم های 
بازیگر دچار حاشیه شده، وزارت ارشاد با تولید آن 
مخالفــت کــرده، یــک بازیگــر زن ایرانــی را به دلیل 
همیــن حاشــیه ها از دنیــای بازیگــری بیــرون رانده، 
مخالف و موافق زیاد داشــته و در نهایت با دســت 

بــه دســت شــدن توســط کارگردان هــا و مجریــان 
مختلــف، حــالا مدتــی اســت بــا کارگردانــی ســعید 
ابوطالــب به مجریــان و میزبانانی مثل بهاره رهنما، 
فلور نظری و شهرزاد کمال زاده سپرده شده است. 
البتــه خانــم رهنمــا دفعه اولش نیســت کــه در این 

مجموعه حاضر می شود.

دسته گل ها»
حاشیه های این دو سه قسمت اخیر »شام ایرانی« 
را هــم کــه می دانید. از ســوتی بهاره رهنما و توهین 
قومیتــی اش کــه اعصــاب همــه ایرانی هــا  را به هم 
ریخــت تــا دســته گل دومش کــه در برنامــه با فلور 
نظــری درگیــر شــد و به ظاهــر کم مانده بــود کار به 
گیــس و گیس کشــی شــیک و مجلســی برســد. بــا 
این همه، حرفمان تقبیح این ســوتی ها و توهین ها 
هــم نیســت. بیشــتر نگران این هســتیم که »شــام 
ایرانی« ها و نمونه های مشــابهش قرار است بیشتر 
از این چه بلایی سر فرهنگ ایرانی ما بیاورند و آن 

را به مخاطبانش چطور معرفی کنند؟ 
نگران این هســتیم که دیگر قرار اســت در مسابقه 
سرگرمی ســازی، چــه دســته گل هایــی بــه آب داده 
شــود؟ »شــام ایرانی« هــا چنــد بــار دیگر قرار اســت 
جولانــگاه و یــا پناهــگاه ســلبریتی های کم مایــه ای 
شــوند که مدت هاســت حتی فضای بی در و پیکر 

مجازی به سینه آن ها دست رد زده است؟

زبانم لال...»
نوشــته  بــاره  ایــن  در  خبرگزاری هــا  از  یکــی  دیــروز 
بــود: »پیــش از ایــن در شــام ایرانــی شــاهد تفاخــر، 
خودکم بینــی، پشــت کــردن بــه فرهنــگ خــودی و 
به خصوص تمسخر فرهنگ بومی و محلی کشورمان 
بوده ایم. به تازگی هم که می بینیم، چندان شــبیه به 
شــام ایرانی بــا آن صفا و صمیمیــت و میهمان نوازی 

ایرانیان نیست!
 شــوخی های خالــه زنکــی، کنایه های بی مــزه و بدون 
محدودیت که نمونه آن را در ســخن بی منطق بهاره 
رهنمــا دیدیــم به خوبی مشــخص اســت. بــه این ها 
اضافــه کنیــد پز هــای توخالی و تــلاش و ارزش گذاری 
روی ظواهــر زندگــی کــه توســط میزبــان و میهمــان 
انجام می شود. نمایش شخصیت لمپن سلبریتی ها 
و محــور قــرار گرفتــن ایــن افــراد و نوع گویــش و ادا و 
اطوارشان در این دست از برنامه ها بسیار قابل تأمل 
اســت. از ســوی دیگر به نوعی شــاهد نمایش ثروت 
و مانــور تجمــل از نــوع نوکیســگی آن البته با ژســت 

فرهیختگی هستیم!«
البتــه شــما هــم اگــر خودتــان بیننــده ایــن نــوع از 
برنامه هــا بــوده باشــید، متوجــه آرایش هــای غلیــظ، 
بزرگنمایــی حســادت های زنانه، تمســخر و بی ارزش 
کــردن فــردی کــه به عنــوان میهمــان در برنامه ظاهر 
شــده و... شــده و از خودتــان پرســیده اید کجای این 
شــام ایرانی اســت؟ کدام یــک از توهین و تمســخر و 
قلمبه گویی هــای رایج در برنامــه، وجه غالب فرهنگ 

ایرانی و میهمان نوازی شان است.
 ســازندگان شــام ایرانــی اگــر مدعی هســتند بالاخره 
غیبــت، توهیــن، تمســخر، حســادت و... بخشــی از 
واقعیت هــای جامعه اســت که آن هــا قصد نمایش و 
هجو آن را دارند باید گفت راه انتقاد و هجو، نمایش 
گل درشــت صفــات منفــی در برنامه هایــی از ایــن 

دست نیست. 
ازحجاب هم که حرفی نمی زنیم.

بایــد در همیــن وطــن  مــا  بالاخــره ســلبریتی های   
خودشــان جایــی بــرای خودنمایــی و ادا و اطوارهــای 
خاص داشــته باشــند وگرنه ممکن اســت قهر کرده، 
قیــد آب و خاکشــان را بزننــد، به ترکیــه بروند و چند 
وقــت بعد مهــر برگشــت روی پیشانی شــان بخورد و 
برگردنــد! در »شــام ایرانی« هــا دنبــال رعایــت ادب و 
احتــرام بــه میهمان هم نگردید چون نشــانه ای از آن 

پیدا نمی کنید.
 ارائــه تصویری اغراق آمیــز و کاریکاتوری از زن و مرد 
ایرانی هم که بخش دیگر ماجرای شام ایرانی است. 
فقط امیدواریم برنامه ای که با تقلید از نمونه غربی و 
»من و تو« ســاخته می شــود فردا زبانم لال در تقلید، 
دچــار همــان حاشــیه ها و بی آبرویی هایــی نشــود که 

برنامه »بفرمایید شام« در کانادا دچارش شد!

تا اردیبهشت 1400
مدتــی اســت کــه کمبود امکانــات و زیرســاخت های مرتبط بــا اینترنت 
در سیســتان و بلوچســتان، مــورد انتقــاد اهالی این منطقــه قرار گرفته 
اســت. در همین زمینه بســیاری از فعالان فضای مجازی هشتگ های 
مختلفی را در فضای مجازی داغ کرده اند. بخشی از آن ها هم با هجوم 
بــه صفحــه وزیــر ارتباطات از او خواســتند درمورد مشــکلات مردم این 

منطقه توضیحاتش را ارائه دهد.
جهرمــی هــم در پاســخ به درخواســت کاربران، روز گذشــته بــا برگزاری 
پخــش زنــده مجازی در صفحه شــخصی خود، توضیحاتــی را در مورد 
توســعه اینترنت و ارتباطات در مناطق محروم سیســتان و بلوچســتان 

ارائه داد.
جهرمــی در ابتــدای این پخش زنــده، برخی از اقدامات انجام شــده در 
حوزه ارتباطات برای شهرها و روستاهای سیستان و بلوچستان را ذکر 
کرده و گفت: ۷۳ درصد روستا های سیستان و بلوچستان به اینترنت 
مجهــز شــدند و بــا رئیس جمهــور برای تأمین 2۷ درصــد باقیمانده نیز 
صحبــت کردیم و در تلاشــیم بــا تخصیص بودجه هــزار میلیاردی این 

امر محقق شود.
جهرمــی ادامــه داد: این هــزار میلیارد تومان برای توســعه ارتباطات در 
اســتان، افزایش دسترســی جاده ها و اقدامات دیگر در راستای توسعه 
اینترنت، مورد نیاز اســت. برای این اقدامات، اســتان را به ســه منطقه 
عملیاتی تقسیم کردیم و از قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا نیز خواستیم 

در کنار بسیج وزارتخانه در تحقق این امر به ما کمک کند.
جهرمی اضافه کرد: براساس این طرح، تمام اپراتورها در استان نماینده 
خواهند داشــت و پیمانکارهای مخابرات هم در آنجا مســتقر خواهند 
شــد. برنامه فشــرده ای در راســتای ایجاد وضعیت مطلوب ارتباطی در 

سیستان و بلوچستان داریم که امیدواریم به نتیجه کامل برسد.
وزیر ارتباطات در پایان از برگزاری جلسه با مسئولان محلی سیستان 
و بلوچستان هم خبر داد و دراین باره گفت:»با برخی مسئولان مربوط 
به ویژه استاندار در هفته گذشته جلسه داشتیم و از شنبه هفته آینده 
این طرح کلید خواهد خورد. خودم شــخصاً در ۱۰ روز نخســت به طور 
مداوم در این استان خواهم ماند و بر امور نظارت می کنم، پس از من 

نیز معاونم در آنجا می ماند و من هم به پروژه سر می زنم«.
حالا براســاس وعده وزیرارتباطات قرار اســت تا پایان اردیبهشــت سال 
آینــده، محرومیت های اینترنتی سیســتان و بلوچســتان بــه طور کامل 
برطرف شد. موضوعی که البته کاربران فضای مجازی درباره آن  تردید 
دارند. با وجود این باید منتظر بمانیم تا ببینیم وعده های وزیر جوان تا 

چه اندازه به واقعیت نزدیک خواهد شد.

 مجازآباد
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ورزشورزش
بشار از پرسپولیس خداحافظی کرد

 »رسن« با 1.2 میلیون دلار
 در »قطر اس سی«

تاریخ انتخابات فدراسیون فوتبال اعلام شد

1۰ اسفند رئیس جدید 
انتخاب می شود

 گفت وگو با ابراهیم حسن بیگی، دبیر علمی سیزدهمین دوره جایزه ادبی »جلال آل احمد« در آستانه برگزاری این جشن ادبی 

اتفاق ویژه این دوره توجه به ادبیات دفاع مقدس است

دی در محضر نرگس ها
رقیه توسلی: به گمانم 6۰-5۰ مرتبه گفته باشم »چقدر قشنگ!«

زنگ می زنند. پشت آیفون، گل فروش است. برایم نرگس آورده. جلو در 
تبدیل می شوم به یک خوشحال ماسکدار تاکسیدرمی شده.

تا فکرم دســت به کار شــود و بچرخد بین اســامی، چشــمم می افتد به 
بند آویزان. به کارتی که حالی ام می کند این مهربانی فوق العاده از کجا 

آب می خورد.
بــا حالــی خــوش، نرگس هــا را می گذارم توی گلــدان. نمی شــود ذوق زده 
نگاهشــان نکنم! به خصوص حالا. حالا که می بینم زمین، گرِد اســت و 

خوبی و بدی واقعاً قلِ می خورند سمت آدم. 
امســال می خواســتم اولین روز زمستان برای خودم گل بخرم. دسته ای 
نرگــس کــه عطرش خانه را بردارد. می خواســتم از رســوب و یکنواختی 
دربیایم. حتی با خودم گفتم پیاده می روم تا گل فروشی جناب میشل. 
فروشــنده ای کــه همیشــه خدا توی مغــازه نقلی اش، گل هــای صحرایی 
هزاررنگ دارد و هر چه دلت بخواهد و خیالت بگوید آنجا پیدا می شود.
دیــروز »آفرینــش« را بــرده بــودم درمانــگاه. همان طور که مســتحضرید 
قولنج گردن و دســت، دردِ نابکاری اســت. عمه به قربانش! ماکزیمم آه 
و ناله بود حتی بعدِ تزریقات. آن قدر که دکتر وقت نوشــتن نســخه نیم 
نگاهــی انداخــت به ما و به شــوخی گفت: »تهِ خِنابــدون« اصلاً مراعات 

نکن، جیغ بنفش بکش راحت... .
اما امروز، الحمدلله گویا لشکر قولنج عقب نشینی فرموده که برادرخان 

توی قلب خواهرکش شمع روشن کرده.
آب می ریــزم تــوی گلــدان نرگس ها و به آن ور قضیه هم فکر می کنم. به 
شــر و بدی که سرنوشــت مشــابهی دارد حتماً و جایی دامن آدمیزاد را 
می چسبد... به حال عجیب این شب و روزها... فیلم فلفل خوراندن به 
دختربچه ای در ازای اسکناس... به نمایش میوه های استوایی رامبوتان، 
لیچی، دراگون و پیسالیس عده ای تازه به دوران رسیده، درحالی که مردم 
در حسرت خرید انار و پرتقال و سیب ایرانی مانده اند... به دورهمی هایی 
مجــازی! فضــای  در  می شــود  پاشــیده  عکس هایــش  پــروا  بــی  کــه 

کارت نوشت: بعضی انسان ها را می شود بارها و بارها دوست داشت.
ترجمه: تهِ خِنابدون= خانه ات آباد

مطهری در گفت و گو با قدس:

استقلال دیر راه  می افتد

روایت مجازی

روزمره  نگاری

استاندار خراسان رضوی در تحریریه قدس:استاندار خراسان رضوی در تحریریه قدس:

 لیگ برتر در استادیوم لیگ برتر در استادیوم
یابد یابد  ادامه می   امام رضا امام رضاjj  ادامه می 

سریال »شام ایرانی« و سازندگانش به کجا می روند؟ 

خلق را تقلیدشان بر باد داد...
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تیم فوتبال اســتقلال تهران در حالی هفتمین بازی 
فصل خود را ســپری کرد که ســومین تساوی فصل 
و دومین مساوی بدون گل این تیم ثبت شد که هر 
دو بازی بدون گل آن ها نیز خارج از خانه بوده است.
گرچــه آبــی پوشــان در هفتــه هفتــم بــا ۱۲ امتیاز در 
رده دوم جــدول قــرار دارنــد و بــا ســه گل خــورده 
یکــی از بهتریــن خطــوط دفاعی را در اختیــار دارند، 
امــا شــرایط ایــن تیــم در خط حمله خیلی مناســب 
نیست و شاگردان فکری با زدن هفت گل در هفت 
بــازی میانگیــن یک گل زده بــه ازای هر بازی را برای 
خــود ثبت کرده اند که این آمار جالبی برای این تیم 

نیست.
آبــی پوشــان تنها مقابــل دو تیم خوزســتانی فولاد و 
صنعــت نفــت دروازه شــان باز شــده و تنهــا یک بار 
مقابــل فولاد بیشــتر از یک بــار گل خورده اند. آن ها 
در دو بازی مقابل پیکان و ذوب آهن گل نزده اند، در 
سه بازی مقابل ماشین سازی، صنعت نفت و فولاد 
یک بار و مقابل مس رفسنجان و شهرخودرو دو بار 
موفق به گلزنی شده اند. اما نکته نه چندان امیدوار 
کننــده ایــن آمــار آنجایی اســت که ســهم مهاجمان 

استقلال از این هفت گل تنها یک گل است.

فقط ارسلان#
ارســلان مطهــری تنهــا مهاجــم آبــی پوشــان اســت 
کــه در هفتــه نخســت مقابــل مس رفســنجان روی 
پــاس گل مهــدی قائــدی گلزنی کــرد تا ایــن اولین و 
تنهــا گل مهاجمــان اســتقلال در ایــن فصل باشــد. 
مهاجمانــی که فصل گذشــته آمــاری رویایی از خود 
بــه جــا گذاشــته بودند در ایــن فصل عملکــرد قابل 
توجهــی نداشــته و به جز یک بــار در گلزنی توفیقی 
نداشته اند.شــاید بهتــر باشــد فکــری و همکارانــش 
در کادر فنــی اســتقلال در ایــن خصوص بــه واکاوی 
پرداخته تا علت افت فاحش مهاجمان استقلال در 

گلزنی در مشخص شود.

*غیبت دیاباته#
در ایــن بیــن البتــه باید بــه غیبت دیاباته هم اشــاره 
کنیــم. ایــن مهاجــم در فصل جاری بــه دلیل اضافه 
شــدن بــه تمرینــات و البتــه مصدومیتی کــه از قبل 

او را اذیت می کرد و تشــدید شــد در ترکیب اصلی 
قرار گرفته اســت. در واقع غیبت او ســبب شــده تا 
تمرکز مدافعان حریف روی دیگر مهاجمان استقلال 
باشــد و یارگیــری ســخت تری بــا آن ها انجام شــود. 
بــودن دیاباتــه با آن قد و قــواره و تکنیک مثال زدنی 
همیشه موجب می شد تا مهاجمان کناری به دلیل 
یارگیری های انجام شده آزاد شوند و بهتر گل بزنند.
پیش بینــی مــی شــود و با بازگشــت دیاباتــه احتمالاً 

شاهد روند صعودی گلزنی مهاجمان باشیم.

وضعیت مبهم دو مدافع استقلال#
محمود فکری در حالی تیمش را برای گل گهر دیدار 
آمــاده می کنــد که وضعیــت دو مدافع آســیب دیده 
آن ها مشــخص نیســت و ممکن است آن ها را برای 

این دیدار در اختیار نداشته باشد.
محمد نادری و عارف غلامی دو مدافع آسیب دیده 
آبی هــا هســتند که مراحــل درمانی خــود را پیگیری 
می کنند و حضور یا عدم حضورشان در نزدیک ترین 

دیدار آبی پوشان مشخص نیست. 

حمیدرضا عرب: استقلال دربازی هفته هفتم مقابل 
ذوب آهــن عــلاوه براینکه نمایش خوبی نداشــت، ۲ 
امتیاز دیگر را هم از دست داد تا بار دیگر گل گهر در 
صدر جدول قرار بگیرد. استقلال دربرخی بازی ها با 
وجود آنکه نمایش خوبی نداشت 3 امتیاز را بدست 
مــی آورد اما ماجــرای این بازی متفاوت بود. ارســلان 
مطهــری مشــکلات داوری را دلیل ناکامی اســتقلال 
می داند. مهاجم استقلال دلایلش را بیان کرده است.

*دلیل این فراز و فرود ها چیست؟
ببینید استقلال از لحاظ امتیازی شرایط خوبی دارد 
وهمیــن الان تیــم مــا در جایــگاه دوم جدول اســت. 
درســت اســت که ما را با پرســپولیس و دیگر تیم ها 
مقایســه می کننــد اما باید توجه داشــته باشــیم که 
شــرایط مــا ایــن قدر هم کــه می گویند حاد نیســت. 
شــما می دانیــد کــه تیم ما چــه شــرایطی را پیش از 
فصل داشته. به همین دلیل نباید توقع داشت که 
تاکتیکی تیمی به ســرعت تغییر کند وتیم پی درپی 
بازی هایش را ببرد. قدری زمان می برد تا بهتر شویم. 

فصــل قبــل هــم همین طــور بود و اســتقلال تــازه از 
هفتــه دهــم راه افتــاد. بــا این حال مــن فکر می کنم 
مســائلی هم باعث شــده که امتیازهای ما از دست 

برود.

*منظورت داوری هاست؟
بله، همین طور است. شما نگاه کنید به اتفاقی که 
دربــازی بــا ذوب آهن برای مــن رخ داد. من درحالی 
که داشتم با دروازه بان حریف تک به تک می شدم 
و به احتمال زیاد با شــرایطی که داشتم گل می زدم 
توســط معصومی مدافع حریف ســرنگون شدم. آن 
صحنــه بایــد مدافع حریف اخراج می شــد امــا داور 
درنهایــت تصمیــم گرفــت با دادن یــک کارت زرد به 
ایــن غائلــه خاتمــه دهــد. ســؤال مــن این اســت که 
وقتــی مــن با دروازه بان حریف تک به تک هســتیم 
و درشــرایط گلزنــی قــرار دارم چــرا داور باید فقط به 

دادن یک کارت زرد بسنده کند؟ 

*این سؤال را از منصوریان داور بازی 
پرسیدی؟

از ایشــان پرســیدم امــا جوابــی کــه شــنیدم خیلــی 
عجیــب بــود. ایشــان گفتند چون تــوپ از تو فاصله 
داشت نمی توانستم کارت قرمز بدهم چون احتمالاً 
ممکــن بود نتوانی به توپ برســی. من درآن صحنه 
کامــلاً بــه توپ تســلط داشــتم و اگــر بازیکن حریف 
مــن را هــل نمــی داد قطعــاً دروازه را بــاز می کــردم.
بــه نظــر مــن داور درایــن صحنه اشــتباه کــرد و باید 
بازیکــن حریــف را اخــراج می کــرد. بــدون شــک اگر 
مدافع حریف اخراج می شد ما می توانستیم آن ها را 

شکست بدهیم والان صدر جدول بودیم.
هنــوز هــم دیــر نشــده و هفته بعــد با گل گهــر بازی 
دارید. اگر این تیم را شکست دهید شاید به صدر 
بروید.من امیدوارم اشتباه های داوری روی عملکرد 
مــا تأثیــر بد نگذارد. اما همه تــلاش مان را می کنیم 
تا این ناکامی ها جبران شــود. استقلال جایگاه بدی 
در جدول ندارد. کمی دست بجنبانیم می توانیم به 

صدر جدول برگردیم.

۷ بازی و فقط یک گل

طلسم مهاجمان  آبی ادامه دارد
مطهری در گفت و گو با قدس:

استقلال دیر راه  می افتد

رسیدن رونالدو به رکورد 59ساله سری آ
در پیروزی 4-0 یوونتوس مقابل پارما، کریستیانو رونالدو دو گل برای تیمش 
یوونتوس زد تا به رکوردی دســت پیدا کند که 59 ســال بود در ســری آ تکرار 
نشده بود. رونالدو با این دو گل به رکورد عمر سیووری رسید و در بیشترین 
تعــداد گلزنــی در یــک ســال میــلادی در ســری آ با او برابر شــد. رکــوردی که 
ســیووری در ســال ۱96۱ ثبــت کــرده بــود.دو گل رونالــدو ســبب شــد او حالا 
چهارمین بازیکن تاریخ ســری آ باشــد که در جریان یک سال تقویمی موفق 

شده دست کم 33 گل به ثمر برساند. 

»هکتور بلرین« خرید احتمالی  لاپورتا
خوان لاپورتا نامزد ریاست باشگاه بارسلونا که به زودی برای به دست گرفتن 
مدیریت باشگاه در انتخابات ریاست این باشگاه شرکت می کند، می گوید در 
صورت انتخاب شدن به این سمت به هواداران قول می دهد که هکتور بلرین 
ســتاره ســابق بارســا که در حال حاضر برای آرسنال بازی می کند را به نوکمپ 
برخواهد گرداند.روزنامه انگلیسی میرر با انتشار این گزارش اعلام کرد لاپورتا 
قصد دارد ۲5 میلیون پوند برای جذب بلرین به آرسنال پیشنهاد بدهد.آرسنال 

او را از آکادمی معروف باشگاه بارسا، لاماسیا، به خدمت گرفته بود.

بازگشت نیمار به تأخیر افتاد
نیمــار بایــد دســت کــم دو هفته دیگر برای بازگشــت به میادیــن صبر کند و 
فعلاً زیر نظر پزشــکان و فیزیوتراپ ها به درمان ادامه خواهد داد.در جریان 
شکست ۱-0 پاری سن ژرمن مقابل لیون، نیمار ستاره برزیلی PSG به شدت 
مصدوم شد و در حالی که از شدت ناراحتی به گریه افتاده بود با برانکارد به 
بیرون زمین انتقال یافت.در مورد شدت مصدومیت او گفته می شد ممکن 
است رباط صلیبی او آسیب دیده باشد و برخی منابع هم ادعا می کردند مچ 

پایش پیچ خورده و دو ماه دیگر می تواند به میادین برگردد.

آرتتا: اصلاً شانس با ما یار نیست
آرسنال در ادامه روند کابوس وار خود با میکل آرتتا مقابل اورتون شکست 
خورد تا به نوعی توپچی ها حتی به منطقه سقوط جدول نیز نزدیک شده 
باشند. با این حال میکل آرتتا معتقد است که تیمش با بدشانسی روبه رو 
است.میکل آرتتا سرمربی آرسنال در پایان بازی گفت: » دوباره بدون اینکه 
بد بازی کنیم شکست خوردیم. دو لحظه کلیدی، یک گل به خودی و برخی 
اتفاقــات. مــا بازی را تحت کنترل خود داشــتیم و موقعیت هــای زیادی برای 

گلزنی ایجاد کردیم. نهایتاً شانس یار ما نیست«.

سینا حسینی: ایــن روزهــا ورزش اســتان خراسان 
رضوی به دلیل شرایط خاص کرونا روزهای عجیبی 
را ســپری می کند. اکثر باشــگاه ها تعطیل هســتند 
و گــردش مالــی در ورزش اســتان به پایین ترین حد 
خــود رســیده اســت. خیلــی از پروژه هــا نیمــه تمام 
مانده اند و طرح هایی که قرار بود به زیر ساخت های 
ورزش خراســان رضــوی اضافه شــوند متوقف باقی 
مانده اند.حتی استادیوم ثامن هم که شایعه انتقال 
بازی هــای لیگ برتر به آنجا صــدای همه را درآورده 
بود هنوز نتوانسته است به استانداردهای مورد نظر 
ســازمان لیگ دست یاید. مدیرکل ورزش و جوانان 
اســتان خراســان با تمام تلاش هایی که انجام داده 
هنــوز نتواســته اوضــاع مالــی ورزش را سروســامان 
دهــد و تکلیــف خیلی از پروژه ها را مشــخص کند.
در چنیــن شــرایطی به نظــر می رســد ورود ارگان ها 
و ســازمان های بالادســتی به حل شــدن سریع این 

معضلات در ورزش ضروری است.

بازی ها در استادیوم امام رضا)ع(#
محمد صادق معتمدیان، استاندار خراسان رضوی 
در حاشــیه بازدیــد از تحریریــه روزنامــه قــدس در 
پاســخ به پرســش خبرنگار ما در ارتبــاط با موضوع 
برگــزاری رقابت هــای لیــگ برتــر در ورزشــگاه امــام 
رضا )ع( گفت: از نظر مجموعه استانداری برگزاری 
بازی هــای لیگ برتر فوتبال در ورزشــگاه اســتاندارد 
امام رضا )ع( مشــکل خاصی ندارد و همان طور که 
بازی این تیم با استقلال در این ورزشگاه انجام شد 
منعی برای برگزاری ســایر بازی ها در این اســتادیوم 

وجود ندارد.

همکاری با اداره کل#
وی در ادامه توضیح داد: البته باید این نکته را نیز 
در نظر داشته باشیم که باید از همه پتانسیل های 
موجود در حوزه ورزش استان به خوبی بهره برداری 
کنیم اما در خصوص اینکه تأکیدی مبنی بر اینکه 
حتمــاً بایــد بازی ها در ورزشــگاه ثامن برگزار شــود، 
وجــود نــدارد و نظر مجموعــه اســتانداری همکاری 
بــا مجموعــه اداره کل ورزش و جوانــان و باشــگاه 

شهرخودرو بود.

 تکمیل پروژه های نیمه تمام#
اســتاندار خراســان رضوی در پاســخ به این پرسش 
کــه آیــا از عملیات ســاخت پــروژه ورزشــگاه ۱0 هزار 
نفری الهیه مشهد که جا نمایی شده است حمایت 
خواهد کرد تا آماده بهره برداری شود، گفت: اولویت 
اول ما تکمیل پروژه های نیمه تمام در سطح استان 
است اما قطعاً اگر اعتبار و بودجه این پروژه عمرانی 
تأمیــن و اختصــاص یابــد بلافاصلــه پیگیری هــای 
لازم انجام خواهد شــد تا به میزان زیر ساخت های 

ورزشی استان افزوده شود.
معتمدیان در پاسخ به پرسش خبرنگار قدس مبنی 
بــر شــکل روابطــش با وزیــر ورزش و جوانــان گفت: 
خوشــبختانه آقای ســلطانی فر از دوســتان خود ما 
هستند و امیدواریم بتوانیم از این ارتباط تناتنگ و 
دوستانه در جهت پیشرفت ورزش استان استفاده 
کنیم و با حمایت های ایشان ورزش خراسان رضوی 
را به سمت توسعه ایده آل برسانیم. وی افزود این 
روزها همه باید دست به دست هم بدهیم تاورزش 
استان در شرایط سخت کرونا از انفعال خارج شود.

حــق  گفــت:  کشــتی  فدراســیون  رئیــس  نایــب 
محمدهــادی ســاروی در جــام جهانــی صربســتان 
کســب مدال طلا بود.حمید ســوریان درباره ســطح 
مســابقات لیگ های کشــتی اظهار کرد: با توجه به 
تعطیلی اردوهای تیم ملی برگزاری مســابقات لیگ 
کمــک زیــادی بــه آمادگی کشــتی گیران کــرد تا هم 
بــرای انجام تمرینات انگیــزه پیدا کنند تا از آمادگی 

دور نشوند و هم اینکه از نظر مالی منتفع شدند.

ریسک فدراسیون#
وی ادامــه داد: برگــزاری مســابقات لیــگ در ایــن 
شرایط سخت، کار بسیار بزرگی بود که فدراسیون 
کشــتی این ریســک را پذیرفت و به نظر می رســد 
کارشناســان و منتقدان هم از کیفیت مســابقات و 

نحوه برگزاری این رقابت ها رضایت داشته باشند.

جام جهانی خوب#
نایــب رئیــس فدراســیون کشــتی دربــاره عملکــرد 
فرنگــی کاران کشــورمان در جــام جهانــی انفــرادی 
صربســتان گفــت: عملکــرد بچه ها در جــام جهانی 
قابــل قبــول بــود. بــا وجــود دوری چندیــن ماهــه از 
تمرینات منســجم و منظم عملکــرد هر دو نماینده 
کشــورمان خــوب بــود. ســاروی کشــتی های خیلی 

خوبی گرفت و حقش طلا بود.
ســوریان خاطرنشــان کــرد: حســین نــوری هــم با 
وجــود اینکــه بیماری ســخت کرونا را پشــت ســر 
گذاشــته بــود و آمادگــی ایده آلــی نداشــت تــلاش 

خــودش را کــرد. امیدواریــم در اولین مســابقات 
گزینشــی پیــش رو موفــق بــه تکمیــل 

شــویم.  المپیــک  ســهمیه های 
تصمیــم داریــم اردوهــای تیم 

آغــاز  مــاه  دی  دوم  ملــی 
کنیــم تــا بــرای حضــور در 

بــه  رو  پیــش  مســابقات 
خوبی آماده شویم.

واقع بینی#
رئیــس  نایــب 
ن  ســیو ا ر فد
کشــتی در مــورد 

 اینکه چقدر امیدوار

 اســت فدراســیونی که اکنون وی مســئولیت نایب 
رئیســی اش را برعهــده دارد در المپیــک پیــش رو 
موفق عمل کند، خاطرنشان کرد: کار بسیار سختی 
اســت. علیرضا دبیر به تازگی مســئولیت پذیرفته، 
همــه ورزش مــا زنجیروار به هم مرتبط اســت و کلاً 
شــرایط ورزش کشور شــرایط خیلی خوبی نیست، 
بایــد واقــع بینانه بــه موضوع نگاه کنیــم اما از هیچ 

تلاشی فروگذار نخواهیم کرد.
ســوریان اضافه کرد: قهرمانان ما با تمام وجودشان 
تــلاش می کنند، کادرفنــی تیم های ملی برنامه ریزی 
کرده انــد، دورنگاهــی به المپیــک ۲0۲4 وجود دارد، 
المپیــک پیش رو آوردگاهی اســت کــه مردم انتظار 

دارند و انتظارشان هم به حق است. 
امیدواریم که در این المپیک هم نتیجه حداقلی با 
توجه به پتانسیل موجود بدست آید. ما قهرمانانی 
چــون حســن یزدانــی داریــم کــه امیــدوار هســتیم 

مدال های خوش رنگی کسب کنیم.

استاندار خراسان رضوی در تحریریه قدس:

لیگبرتردراستادیومامامرضاj ادامهمییابد
ساروی باید طلا می گرفت

سوریان:نتایججامجهانیقابلقبولبود

گزارش ویژه

تاریخ انتخابات فدراسیون فوتبال اعلام شد
۱۰ اسفند رئیس جدید انتخاب می شود
فدراســیون فوتبال اعلام کرد: »بر اســاس مصوبه روز ۱۷ 
آذر هیئــت رئیســه فدراســیون فوتبــال و مطابــق با ماده 
۲۷ اساســنامه، مجمع عمومی برای انتخاب پســت های 
هیئت رئیســه روز یکشــنبه ۱0 اســفند در تهــران برگزار 

خواهد شد. 
بر همین اساس فراخوان و سایر مدارک مرتبط از طریق 
سامانه مجمع عمومی فدراسیون فوتبال طبق تاریخ های 
مندرج در اساســنامه برای کلیه اعضای مجمع عمومی 
ارســال خواهد شــد«.با این حســاب، فدراســیون فوتبال 
طی دو ماه آینده فرایند نام نویســی از نامزدهای تصدی 
ســمت ریاســت، نــواب رئیــس و هیئت رئیســه را اعلام 
خواهــد کــرد و پــس آن پروســه دریافت مــدارک و تأیید 
صلاحیت ها انجام خواهد شد. این اقدامات پس از این 
صورت گرفت که در ابتدای ماه جاری اساسنامه جدید 
ایــن فدراســیون مــورد تأیید فیفــا و اعضــای مجمع قرار 

گرفت.
پیــش از ایــن قرار بــود انتخابــات فدراســیون فوتبال ۲5 
اســفند 9۸ برگــزار شــود کــه فیفــا بــه علــت بی توجهــی 
مســئولان وقــت فدراســیون بــه هشــدارهای ایــن نهــاد 
برای رفع ایرادهای اساســنامه، جلوی برگزاری انتخابات 
را گرفــت. در نهایــت پروســه اصلاح اساســنامه و حذف 
کرسی های دولتی از جمله حق رای وزیر ورزش و معاون 
قهرمانی و همین طور کمیته ملی المپیک از بین رفت تا 
شائبه دخالت نهادهای دولتی در امور فوتبال از بین برود.

گزارش کوتاه

نگاهی به پردرآمدترین ورزشکاران 
غیرفوتبالی دنیا

بیشــتر هــواداران ورزش تصور می کنند پــول فقط در 
فوتبــال اســت و بقیــه صرفــاً برای ســلامتی یــا از روی 
عشــق و علاقه ورزش می کنند؛ در حالی  که این  طور 
نیســت و غیر از میلیونرهای مســتطیل سبز هستند 
ورزشــکارانی کــه در رشــته های دیگــر پــول روی پــول 

می گذارند.
بســکتبال: به تازگــی باشــگاه میلواکی باکس #

قــرارداد جیانیــس آنتتــو کنمپو، ســتاره یونایــی اش را 
بــه مــدت پنج ســال با رقــم ۲۲۸ میلیــون دلار تمدید 
کــرد. ایــن قــرارداد رکــورد پرداخت دســتمزد در تاریخ 
 NBA لیــگ حرفــه ای بســکتبال در آمریکا موســوم به

را شکست.
تنیســور # ســه  می دهــد  نشــان  تنیس:برآوردهــا 

بــزرگ معاصــر یعنــی روجــر فــدرر، نــواک جوکوویچ و 
رافائــل نــادال در طــول دوران فعالیــت حرفه ای شــان 
جمعــاً ثروتــی بیــش از یــک میلیــارد دلار از محــل 

تبلیغات به  دست آورده اند. 
بوکس:ســائول کانلــو آلــوارز، بوکســور 30 ســاله #

حرفــه ای با کســب 96 میلیون دلار در ســال گذشــته 
میــلادی به عنــوان پردرآمدترین بوکســور حال حاضر 

جهان به چشم می خورد.
به عنوان # شــوماخر  میشــائیل  یک:از  فرمول 

اولین ورزشــکاری که ثروتش از مرز یک میلیارد دلار 
گذشت یاد می شود. 

ســتاره عراقــی تیم فوتبال پرســپولیس پــس از پایان 
بازی فینال خبر داد به ایران بازنخواهد گشت. بشار 
رســن هافبک عراقی پرســپولیس که اوایل فصل به 
جهت رسیدگی بیشتر مالی  به خانواده پرجمعیتش  
قصــد داشــت به تیم های قطــری بپیوندد و به دلیل 
نداشتن سه بازیکن پرسپولیس در این تیم ماندگار 
شــد،  گفته بود بعد از فینال لیگ قهرمانان آســیا 
پرسپولیس را ترک خواهد کرد.او پس از شکست 
در فینال آسیا  به تصمیم صحه گذاشت و گفت: 

»مــن در قطــر می مانم. ضمــن اینکه باید 
از مسئولان قطری که در این شرایط 

بســیار بــد، میزبانــی خوبــی از مــا 
داشتند، تشکر کنم«.

در  بــازی  ســال  ســه  در  بشــار   
پرســپولیس ســه بار قهرمان ایران 
شــد و بــا پرســپولیس دو بــار بــه 
فینــال لیــگ قهرمانان آســیا رســید 

. تصمیــم او بعــد از فــوت مــادرش 
بــرای بازگشــت بــه ایــران و بــازی بــرای 

پرســپولیس از او ســتاره ای محبــوب در 
پرســپولیس ســاخت و ایــن محبوبیــت بــا 
تصمیم اول فصلش بیشتر شد تا او یکی 
از ماندگارترین بازیکنان تاریخ لیگ ایران 

در دل هواداران پرسپولیس باشد.

دریافتی 130هزار دلاری #
امــا موضــوع مهــم در خصوص جدایی بشــار رســن، 
منفعــت پرســپولیس از ایــن انتقــال 
خواهــد بود. در شــرایطی که گفته 
درخواســت  ابتــدای  در  می شــد 
جدایی بشــار رسن از پرسپولیس 
که پیش از شروع فصل جدید و 
بعد از نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
آســیا بود، باشــگاه و رســول پناه 
مدعی شــده بودند از این 
انتقــال 350 هــزار دلار 
نصیب باشگاه خواهد 
شــد. بشار رسن برای 
فصل جدیــد ۱۲0هزار 
دلار دریافتی داشــت 
و قــرار بــود ۲30هــزار 
پرداخــت  نیــز  دلار 
کند تا در آن مقطع 
پرســپولیس  از 
جــدا و راهــی لیگ 
قطــر  ســتارگان 

شــود. با این حال باشــگاه پرســپولیس در آن مقطع 
بــا این انتقــال مخالفت کرد و بشــار در چهاربازی در 
لیگ و یک بازی فینال برای این تیم به میدان رفت. 
جالــب اینجاســت که بدانید رســن برای ایــن بازی ها 
طی توافق جدیدی که با باشگاه پرسپولیس و رسول 
پناه داشــته، هیــچ دریافتی طبق قراردادش نداشــته 
است و قرار است اکنون برای حضور در لیگ قطر و 
القطر اس سی ۱30هزار دلار نیز پرداخت کند. اکنون 
پرســپولیس برای پنج دیداری که این هافبک عراقی 
به انجام رسانده، از درآمد قطعی 350هزار دلاری که 
او در ابتــدای فصــل نیــز موافــق پرداخــت آن بود نیز 
محروم مانده است و تنها ۱30هزار دلار به خزانه اش 
وارد خواهــد شــد. نکتــه دیگــر در خصــوص قــرارداد 
بشار رسن با باشگاه قطر اس سی قرارداد سه ساله 
او بــا این باشــگاه بــه ارزش ســالیانه ۱.۲ میلیون دلار 

می باشد.

پرافتخارترین عراقی لیگ ایران#
بشــار کــه بعــد از عماد محمد رضــا ســپاهانی و حوار 
ملامحمــد کــه در  هر دو تیم پرســپولیس و اســتقلال 
ســابقه بــازی دارد یکــی از بهتریــن عراقــی هــای بــود 
کــه بــه لیــگ ایران آمــد که البته در این ســه ســال به 
پرافتخارترین عراقی تاریخ لیگ برتر ایران هم بدل شد.

با وجود درگیری فراوان کنار زمین

مورینیو:منالگویخوشرفتاریکنارزمینهستم!
امین غلام نژاد: ژوزه مورینیو از مربیان 
لیــگ برتــری به دلیل رفتار نامناســب 
در کنــار زمیــن انتقاد کــرد و خود را به 
عنــوان الگــوی خوش رفتــاری توصیف 

کرد.
از  عــده ای  می گویــد  مورینیــو  ژوزه 
بــه  بایــد  برتــر  لیــگ  همکارانــش در 
بــا  زمیــن  کنــار  در  رفتارشــان  خاطــر 
مجــازات روبــه رو شــوند. مورینیــو کــه 
ظاهــراً بــه درگیــری اخیرش بــا یورگن 
کلوپ سرمربی لیورپول اشاره می کرد، 
خودش را الگــوی عالی خوش رفتاری 

در کنار زمین دانست.

عامل تنش ها#
ایــن صحبت هــای مورینیــو در حالــی 
مطــرح می شــود کــه او در گذشــته و 
زمانی که هدایت باشــگاه های چلسی 
و منچســتریونایتد را در انگلیــس بــه 
دســت داشــته و حتی در همین دوره 
ســرمربیگری در تاتنهــام چندیــن بــار 
بــا خشــم اتحادیــه فوتبــال انگلیــس 
مواجه شــده اســت. او در ســال ۲0۱6 

در حادثه ای مشهور به دلیل لگد زدن 
بــه بطری آب در کنار زمین در جریان 
دیــدار منچســتریونایتد با وســتهام از 
حضــور در کنــار زمین منع شــده بود. 
درگیری لفظــی با یورگن کلوپ بعد از 
شکســت ۲-۱ تاتنهــام مقابل لیورپول 
در روزهــای اخیــر هــم از جدیدتریــن 
تنش های او در کنار زمین بوده است.

الگوی بد رفتاری#
مورینیو در این باره به اســکای گفت: 
» مــن ســال ها الگــوی بــد رفتــاری در 
کنار زمین بودم ولی همیشه مجازات 

می شدم. 
صادقانــه بگویم در حال حاضر خودم 
را الگویــی عالــی از خــوش رفتــاری در 
کنــار زمین می دانم و معتقــدم داورها 
بــا مــن در ایــن بــاره هــم نظرنــد. ولــی 
می بینــم کــه بقیــه کارهــای عجیــب و 
از آن هــا  غریبــی می کننــد و بعضــی 
در مســیری حرکــت می کننــد کــه من 

امکان ندارد دنبالشان بروم. 
مــن می توانــم در ایــن باره نظــر بدهم 

چون هر روز در کنار خط طولی زمین 
زندگی می کنم«.

عجیب ترین رفتار#
 این در حالی اســت کــه عجیب ترین 
مورینیــو  خــود  را  خــط  کنــار  رفتــار 
از  یکــی  در  او  اســت.  داده  انجــام 
ال کلاســیکوهای ســال ۲0۱۱ کــه در 
ورزشگاه نیوکمپ برگزار شد، انگشت 
ویلانــووا«  »تیتــو  چشــم  در  را  خــود 
مربی بارســلونا فرو کرد. در نمایشگاه 

کشــور  در  شــمعی  مجســمه های 
اســپانیا یکی از مجسمه هایی که 

شــده،  به ســاخته  مربــوط 
و  ایــن مورینیــو 

کــت  حر
او  زشت 

کــه  اســت 
به یادگار مانده 

است.

مدافــع پرســپولیس بــه خاطــر اشــتباهی کــه در فینــال لیگ 
قهرمانان آســیا مرتکب شدازسوی خیلی ها به عنوان یکی از 
عوامل باخت پرســپولیس معرفی شــده، در متنی که منتشر 
کرد نوشت: »با سلام خدمت هواداران عزیز. سنگینی لحظه ها 
گفتنی نیست. فقط می دونم هر چی داشتیم، گذاشتیم. هیچ 
توضیحی هم دردی دوا نمی کنه. شــرمنده همه شما هستم 
و بــا همــه وجــودم عذرخواهی می کنــم. اما در ادامــه راه برای 
سربلندی شما تمام تلاشمون رو می کنیم. دوباره می جنگیم«.

پلــه اســطوره فوتبــال برزیل رســیدن لیونل مســی بــه رکورد 
گلزنــی او در یــک باشــگاه را بــه ابرســتاره آرژانتینــی تبریک 
گفت. پله برای تبریک به لئو مســی از صفحه اینســتاگرام 
خود استفاده کرد و نوشت: »وقتی قلب آدم سرشار از عشق 
اســت عوض کردن مســیر دشــوار می شــود. من هم مثل تو 
می دانــم عشــق ورزیــدن به پوشــیدن هــر روزه یــک پیراهن 
یعنــی چــه. مــن هــم مثل تو می دانــم هیچ جا بهتــر از خانه 

آدم نمی شود«.

پلهشیری
ســرمربی تیــم ملــی کشــتی فرنگــی کــه معمــولاً در 
مباحــث اجتماعــی و فرهنگــی نســبت بــه اتفاقــات و 
مناسبت ها واکنش نشان می دهد همزمان با سالروز 
ولادت باســعادت حضرت زینب)س(و روز پرستار در 
استوری از زحمات این عزیزان تشکر و قدردانی کرده 
و بــا عکســی کــه پرســتاری را نشــان می دهد نوشــته 
اســت:»قدردان زحمات شما هســتیم. روزتان مبارک 

فرشته های سفید پوش«. 

پرســپولیس در حالی که امید زیادی داشــت تا در دومین 
حضورش در فینال لیگ قهرمانان آسیا به عنوان قهرمانی 
دســت پیدا کند، ولی شکســت ۲ بر یک مقابل اولســان 
هیونــدای حســرت دیگری بــرای این تیم رقم زد و دســت 
سرخپوشــان از این عنوان کوتاه ماند.ســیدجلال حسینی 
ســرانجام بعــد از ایــن بــازی بــا انتشــار پســتی در صفحه 
رســمی خود در اینســتاگرام نسبت به این بازی و اتفاقات 

پیش آمده واکنش نشان داد.

سید جلال حسینی محمد بنا

بشار از پرسپولیس خداحافظی کرد

»رسن«با1.2میلیوندلاردر»قطراسسی«

ضد  حمله

جایزه ۷۰ میلیارد تومانی پرسپولیس برای 
نایب قهرمانی

تیــم فوتبــال پرســپولیس در جریان فینــال لیگ قهرمانان آســیا، 
برابــر اولســان هیونــدای کــره دو بــر یک شکســت  خــورد و نایب 
قهرمان این دوره از رقابت ها شد. بر اساس پاداش هایی که برای 
این دوره از رقابت ها تعیین شده بود، پرسپولیس ۲ میلیون دلار 
بابــت نایــب  قهرمانی و ۷50 هــزار دلار نیز بابت بردها و برتری در 
مراحل قبل از AFC دریافت خواهد کرد)حدود ۷0 میلیارد تومان 

با احتساب امروز هر دلار ۲5500 تومان(.

 تذکر فکری به استقلالی ها: 
کری خوانی را متوقف کنید!

شکســت پرســپولیس برابر اولســان بهانه خوبی بــرای طرفداران 
استقلال بود تا به کری خوانی طرفداران پرسپولیس پاسخ بدهند 
امــا در کنــار کنایــه ای که فرهاد مجیدی با انتشــار جــام قهرمانی 
بــه همــراه العیــن به تیم یحیــی گل محمــدی زد، هروویه میلیچ، 
امیرارســلان مطهری و احمد موســوی ســه بازیکنی بودند که به 
نتیجــه بــازی فینال آســیا واکنش نشــان دادند. ســاعاتی پس از 
انتشار تصاویری از استقلال و اشاره به قهرمانی های این تیم در 
لیگ قهرمانان آسیا توسط این سه بازیکن، محمود فکری به عنوان 
ســرمربی آبی پوشــان به این بازیکنان تذکر داد که اســتوری های 
منتشر شده را پاک کنند و به گسترش فضای کری خوانی از روی 
ناکامــی پرســپولیس پایان بدهند. بازیکنــان پس از صحبت های 
فکــری تصاویــر منتشــر شــده در اینســتاگرام را حــذف کردنــد .

 AFC به باشگاه فولاد خوزستان
 مجوز حرفه ای داد

مجوز حرفه ای باشــگاه فولاد خوســتان ۲0۲۱ توسط کنفدراسیون 
فوتبال آسیا صادر شد.صالح عامری مسئول مجوز حرفه ای باشگاه 
فولاد خوزستان گفت: با توجه به الزمات کنفدراسیون فوتبال آسیا، 
تأکید و حمایت مدیرعامل باشگاه، روند دریافت مجوز حرفه ای با 
ایجاد یک کمیته تشــکیل گردید.وی افزود: در زمان مقرر فرم ها 
و الزامــات حرفه ای ســازی باشــگاه در ســامانه مربــوط بارگذاری و 
پس از بررسی از سوی کمیته مجوز حرفه ای کنفدراسیون فوتبال 
آســیا، مجوز باشــگاه فولاد خوزســتان در ســال ۲0۲۱ صادر شــد.

هافبک پرسپولیس بهترین بازیکن فینال 
لیگ قهرمانان 

کنفدراســیون فوتبــال آســیا اســامی بهترین بازیکنــان هفته آخر 
رقابت های لیگ قهرمانان ۲0۲0 را در حالی منتشر کرد که میلاد 
ســرلک هافبک پرســپولیس با وجود شکســت این تیم در دیدار 
فینــال مقابــل اولســان هیونــدای کــره جنوبی بــه عنــوان بهترین 
بازیکن دیدار نهایی انتخاب شــد.میلاد ســرلک با کســب امتیاز 
۷.3 بــه عنــوان بهتریــن بازیکن هفته لیگ قهرمانان آســیا شــد. 
همچنیــن مهــدی عبــدی، بشــار رســن و حامد لک جــزو بهترین 

بازیکنان دیدار فینال شناخته شدند.

تراکتور پر طرفدار ترین تیم آسیای مرکزی 
و جنوبی شد

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا چندی پیش اقدام به نظرسنجی 
میان باشگاه های محبوب و پرطرفدار جنوب و مرکز قاره کرد که 

در این نظرسنجی تراکتور رتبه اول را به دست آورد.
دو باشــگاه تراکتــور و پرســپولیس بــه ترتیــب در رده اول و دوم 
پرهوادارترین باشگاه های آسیای جنوبی و مرکزی قرار گرفتند و 
به فینال نظرسنجی راه پیدا کردند و منتظر رقبای خود در مرحله 
فینال هستند. تراکتور در این نظرسنجی با 59.43 درصد آراء به 
عنوان پرهوادارترین باشــگاه آسیا)مرکزی-جنوبی( شناخته شد. 
پرســپولیس هم با کســب 30.۸9 درصد آرا در رده دوم ایستاد و 
به همراه تراکتور به فینال نظرسنجی های محبوب ترین باشگاه 
کل قاره آســیا راه پیدا کرد. اســتقلال در این نظرسنجی با کسب 

5.4۷ درصد آرا در رده سوم ایستاد.

جباری: رفتار مجیدی را با دایی و عابدزاده 
مقایسه می کنم

رضــا جبــاری، پیشکســوت پرســپولیس در واکنــش بــه پســت 
اینســتاگرامی فرهــاد مجیــدی گفــت: من اســطوره های باشــگاه 
پرســپولیس را مثــال مــی زنم. آقایــان عابدزاده، علــی دایی، علی 
کریمــی و... ایــن عزیــزان حتــی یکبــار نیــز در مــورد تیــم رقیــب 
صحبــت نکــرده انــد. او گفــت: بــه نظــر مــن یکــی از مشــکلات 
اساســی در فوتبال ما، پرداختن به شکســت بقیه اســت. یعنی 
انگار ما از شکست بقیه خیلی خوشحالیم و از پیروزی هایشان 
خیلی ناراحت می شــویم و همین عامل باعث عقب ماندگی ما 
در فرهنگ اجتماعی و فرهنگ فوتبالی ما شده است. زمانی که 
شــما احتــرام خودتان و 40 میلیون هــوادار را نگه ندارید، طبیعی 
اســت این اتفاقات یک واکشــن هایی در اجتماع دارد که خیلی 

جالب نیست. در کل این رفتار ها، رفتار درستی نیست. 

 مخالفت ماشین سازی با پیشنهاد استقلال 
برای صدور رضایت نامه مرادی

باشــگاه اســتقلال پــس از محرومیــت چهــار ماهــه بابــک مرادی 
بــه دلیل فســخ قــرارداد غیرقانونی با باشــگاه ماشین ســازی، طی 
روزهــای گذشــته تــلاش کــرد تــا رضایت باشــگاه تبریــزی را برای 
صــدور رضایت نامــه بابــک مــرادی و صرف نظــر از شــکایت خود 

جلب کند اما طرفین به توافقی دست نیافته اند.
باشــگاه ماشین سازی برای صدور رضایت نامه مرادی، مبلغ یک 
میلیارد تومان به علاوه بخشش طلب ۱۲0 میلیونی این بازیکن را 
خواستار شده است که این مبلغ با مخالفت مدیرعامل باشگاه 

استقلال مواجه شده است.

منهای فوتبال

تجلیل از برزگر و بنا در روز افتتاح 
ساختمان جدید کشتی

ساختمان جدید فدراسیون کشتی در شرایطی افتتاح شد که 
در حاشیه این مراسم از محمد بنا و منصور برزگر هم تجلیل 
بــه عمــل آمد. علیرضــا دبیــر از زمانی که در رأس فدراســیون 
کشــتی قــرار گرفته، بازســازی و نوســازی بخــش های مختلف 
فدراسیون را در دستور کار خود قرار داده است. بعد از اینکه 
سال گذشته خانه کشتی شهید ابراهیم هادی با هزینه حدود 
۲0 میلیاردی نوسازی و برای استفاده تیم های ملی آماده شد، 
بازســازی خانــه کشــتی شــماره ۲ کــه به نام شــهید صــدرزاده 

نام گذاری شده، در دستور کار فدراسیون قرار گرفت. 
علیرضا دبیر در این مراســم گفت: روزی که برای ثبت نام به 
محل قبلی فدراســیون کشــتی آمدم دیدم که این مکان اصلاً 
مناســب کشــتی نیست و خجالت کشــیدم. درست است که 
باید ســاده زیســت باشــیم اما کشــتی برند جمهوری اسلامی 
است و در چشم دنیاست و کشتی باید نگین ورزش یا نگین 
ایران در همه چیز باشــد و کشــتی عین فرش، خاویار و نفت 
ماســت و از ورزش بالاتــر اســت و حتمــاً بایــد مکانــش خــوب 
باشد و شروع به ساخت یک محل جدید در خور شأن و نام 
کشــتی کردیم. دبیر گفت: منصورخان برزگر به گردن کشتی 
آزاد ایران حق دارد و جا داشت که از ایشان و آقای بنا تجلیل 

شود و کشتی ایران این مردان بزرگ را فراموش نمی کند.
محمد بنا نیز در مراسم تجلیل از خود عنوان کرد: هیچ منتی 
ندارم چراکه در قبال این کارها مزد گرفته ام. یک لحظه هایی 
اســت که خیلی آدم را خوشــحال می کند، من دنبال مراســم 
گرفتــن و تجلیــل شــدن نیســتم اما ایــن کار آقــای دبیر جنبه 

محبتی و علاقه داشت. 

کسب سه کرسی فدراسیون جهانی 
تیراندازی توسط ایران

در پایان نشســت فدراســیون جهانی تیراندازی ســه ایرانی به 
مدت دو سال به عضویت کمیته های مختلف ISSF در آمدند.
این نشست با حضور اعضای فدراسیون جهانی تیراندازی اعم 
از رئیس، دبیر، نواب رئیس، شورای اداری و ... به صورت وبینار 
برگزار شــد.علی دادگر رئیس فدراسیون تیراندازی کشورمان 
نیز به عنوان عضو ایرانی شورای اداری فدراسیون جهانی در 
این مجمع شــرکت داشــت.ندا نوذری در کمیته پزشــکی و 
دوپینگ ابقا شد و الهام هاشمی در کمیته مربیان و حامد 
جلال زاده در کمیته پایداری محیط زیست پس از رأی گیری 
به مدت دوســال به عضویت کمیته های مذکور در آمدند.

دست هادی چوپان به مدال مسترالمپیا 
نرسید 

هادی چوپان که سال گذشته با قرار گرفتن روی سکوی سومی 
مسترالمپیا توانست در تاریخ پرورش اندام ایران نام خودش را 
ثبت کند، امسال نیز با سختی های فراوان خودش را به آمریکا 
رســاند تا در بالاترین ســطح مسابقات پرورش اندام در جهان 
حاضر شود. بعد از اینکه ورزشکار ایرانی خودش با اقتدار و به 
عنوان نفر اول به فینال رساند، فینال این مسابقات با حضور 
پنج ورزشکار برتر برگزار شد. هادی چوپان که به نظر می رسید 
بتواند همچون ســال گذشــته یکی از ســکوهای مســترالمپیا 
را از آن خــود کنــد، ایــن بار در یک قدمی ســکو متوقف شــد.

پرویز هادی از تیم ملی کشتی آزاد خط خورد
تیم ملی کشــتی آزاد هم بار دیگر با بســته شدن پرونده لیگ 
برتر قرار است با هدایت غلامرضا محمدی استارت بزند. طبق 
اعلام فدراســیون اردوی تیم ملی کشــتی آزاد برای حضور در 
رقابت های قهرمانی آسیا و گزینشی المپیک روزهای 3 تا ۱4 
دی ماه در خانه کشتی شهید ابراهیم هادی برگزار می شود.

لیست جدید تیم ملی نکات مهمی را در دل خود جای داده 
اســت. جــدا از اضافه شــدن چهره هــای جدیدی کــه اکثراً در 
لیگ برتر مورد توجه کادرفنی قرار گرفتند که بگذریم؛ غیبت 
برخی کشــتی گیران سرشــناس هم در نوع خود جالب توجه 
اســت.بزرگ ترین غایــب این لیســت بدون شــک پرویز هادی 
است که در سال های اخیر جزو مدعیان اصلی سنگین وزن 
بوده است. همچنین یدالله محبی هم که در انتخابی تیم ملی 
مغلوب طاهری و زارع شــده بود، جایی در این لیســت ندارد.

قهرمانان کشتی به میان کارتن خواب های 
پایتخت رفتند

در ادامه اقدام های خیرخواهانه ورزشکاران و چهره های شناخته 
شده عرصه ورزش، هنر و سینما، به تازگی کمیل قاسمی قهرمان 
و نایــب قهرمان المپیک و دارنده مدال نقره رقابت های جهانی، 
حســن رحیمــی دارنــده مدال برنــز المپیک و قهرمــان جهان در 
رشته کشتی آزاد به همراه رسول خادم دوباره وارد گود شدند تا 
گام دیگری در حمایت از هموطنان نیازمند بردارند.بر این اساس 
این قهرمانان ملی کشتی ایران با حضور در گرم خانه های شهر 
تهران ضمن توزیع پتو، کلاه و وعده غذایی در جریان مشکلات 
ایــن قشــر قــرار می گیرنــد. با توجه به فرا رســیدن روزهای ســرد 
سال و وضعیت تعدادی از هموطنان که به هر دلیل در شرایط 
کارتن خوابی و بی خانمانی قرار گرفته اند، نخستین پویش ۲ هزار 

پتو برای ۲ هزار کارتن خواب آغاز شده و همچنان ادامه دارد.

هفته  چهاردهم  لیگ برتر انگلیس

چلسی - وستهام
 دوشنبه 1 دی -  23:30 زنده از شبکه ورزش 

ورزش در سیما
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ادب و هنرادب و هنر

جایزه ادبی با چاشنی مصلحت اندیشی 
جوایــز ادبــی در ایــران معمولاً عمر پایــدار و طولانی ندارند و اغلب 
آن ها پس از چند دوره برپایی، آن هم گاه با حاشیه های گوناگون از 
تداوم بازمی مانند و تنها یاد و خاطره شان در دفتر خاطرات اهالی 

کتاب و ادبیات باقی می ماند. 
جوایزی هم هستند که با حمایت و پشتیبانی نهادهای فرهنگی 
رســمی راه اندازی و برگزار می شــوند و نسبت به جوایز ادبی بخش 
خصوصی عمر نسبتاً طولانی تری دارند. از جمله آن ها می توان به 
جایزه ادبی جلال آل احمد اشــاره کرد که بر اســاس مصوبه شورای 
عالــی انقــلاب فرهنگــی در ســال 1385 بنیان نهاده شــد و مراســم 
آن هــر ســال در آذر مــاه و همزمــان بــا ســالروز تولــد این نویســنده 
نام آشــنا برگــزار می شــود. هــدف از اهدای این جایزه ارتقــای زبان و 
ادبیات ملی دینی از رهگذر بزرگداشت پدیدآورندگان آثار برجسته 
بدیع و پیشرو است و ضوابط آن در راستای تولید فکر ادبی هنری 
اســلام گرا و تقویــت روحیــه انتقادی علمی نســبت به ترجمه های 
موجــود ادبــی و هنــری اســت. در ایــن جایزه، کتاب هایی بررســی و 
داوری می شــوند که برای نخســتین بار در ســال پیشــین به چاپ 
رســیده اند. یکــی از ویژگی های این جایزه ادبــی که از همان ابتدای 
راه اندازی آن توجه خیلی ها را به خود جلب کرد، ارزش مالی بالای 
این جایزه بود که در زمان خود و حتی هنوز هم در ایران بی سابقه 
است؛ ارزش جوایز نفرات اول هر يك از رشته های این جایزه؛ نشان 
ادبی جلال آل احمد به علاوه 110 سکه بهار آزادی است. هر چند 
در بســیاری از دوره هــای برگزاری این جایــزه، به دلایل گوناگون این 
میزان تعیین شده به نفراتی که آثارشان به مرحله نهایی این جایزه 
راه یافته بود تعلق نگرفت و هیئت داوران اعلام کردند کیفیت آثار 
پایین بوده و آن ها نتوانستند کسی را به عنوان نفر اول در رشته ای 
خــاص انتخــاب کننــد و به انتخــاب نفر یا نفرات شایســته تقدیر 
اکتفــا کردنــد کــه طبعاً میــزان مالی جایزه در ایــن بخش به مراتب 
پایین تر بوده اســت. به این ترتیب، نخســتين دوره از جایزه جلال 
برگزیــده ای نداشــت و تنهــا از چنــد اثر به عنوان »آثار شایســته« 
تقدیــر شــد. در دوره هــای بعــدی هــم ایــن رویکــرد به نوعــی تداوم 
یافت و فراز و نشیب های این جایزه آغاز شد. اما نکته مهمی که 
دربــاره ایــن جایــزه ادبی قابل توجه اســت، اثرگــذاری آن در جریان 
ادبی معاصر است. اینکه تا چه میزان توانسته بر جریان های ادبی 
کشور تأثیرگذار باشد.  واقعیت آن است که انتخاب های این جایزه 
معمولاً با مصلحت اندیشی های متعددی همراه است که همین 
مسئله موجب می شود آن میزان تأثیرگذاری و جریان سازی که از 

این جایزه انتظار می رود به صورت کامل برآورده نشود. 
به عنوان مثال، در نخستین دوره این جایزه، در بخش رمان، کتاب 
»قاعــده بــازی« زنده یاد فیروز زنوزی جلالی به عنوان اثر شایســته 
تقدیر انتخاب شد که این اتفاق تأثیری در سرنوشت آن نداشت 
و ایــن کتــاب هرگــز طعــم چاپ دوم را نچشــید. یــا در دوره چهارم، 
کتاب»جــاده جنــگ« منصــور انــوری برگزیــده شــد کــه ایــن کتاب 
هــم تــا بــه امروز از مرز همان چاپ اول فراتر نرفته اســت. البته در 
دوره هایــی هــم بــوده کــه اثر انتخابــی در این جایزه مورد اســتقبال 
مخاطبــان قــرار گرفته که عوامل متعــددی در این قضیه مؤثر بوده 
است. مثل موفقیت کتاب »دا« که پیش از انتخاب از سوی داوران 
جایــزه جــلال آل احمــد در دوره دوم، چاپ هــای متعددی را پشــت 
ســر گذاشــته بود و با تبلیغات گســترده ای که ناشر روی این کتاب 
انجام می داد، همچنان تجدید چاپ می شــد. البته برخی دیگر از 
کتاب های برگزیده در این جایزه هم مورد اســتقبال مخاطبان قرار 
گرفته انــد که تعداد آن ها اندک اســت. در مجمــوع، انتظاری که از 
جایزه ادبی جلال آل احمد می رود بیش از این است؛ چرا که بازار 
کتــاب و حــوزه ادبیــات در کشــور ما به جریان ســازی های مؤثر نیاز 
دارد تا پویایی بیشتر را تجربه کند و حرکت های خوشایند در این 

بخش اتفاق بیفتد.

 جــوادشیخالاســامی  جایزه جــلال یکی از 
مطرح تریــن و مهم تریــن جوایــز ادبی کشــور 
اســت که تمرکز آن بر ادبیات داســتانی زبان 
فارسی است. این جایزه که همیشه به دلیل 
اهمیتــش مورد توجه اهالی رســانه و ادبیات 
بــوده، همــواره با حاشــیه هایی همراه اســت. 
برگــزاری  آســتانه  در 
دوره  ســیزدهمین 
ایــن جایــزه بــا ابراهیم 
دبیــر  حســن بیگی؛ 
علمی و بهروز جلالی؛ 
دبیر اجرایــی این دوره 
بــه گفت وگو نشســتیم و دربــاره چند و چون 
جایزه جلال، تغییرات در ساختار و اجرای آن 
و مسائلی نظیر مقدار جوایز برگزیدگان گپ 

زدیم که می خوانید.

مدتزیادیازتغییراتبنیادیندرحیطه  
ادبیــاتوتجمیــعســهمؤسســهزیــرنظــر
وزارتارشــاد،یعنــیخانــهکتــاب،مؤسســه
نمایشگاههاوبنیادشعروادبیاتداستانی
جــال جایــزه اســت. نگذشــته ایرانیــان،
نخستینفعالیتمهمومؤثردردورهجدید
استواهالیادبیاتنگاهیویژهبهایندوره
ازجایزهجالدارندباتوجهبهاینمســائل
آیــادرســاختاروبرگــزاریجایــزهجــالهــم

تغییراتیبهوجودآمد؟
 یکــی از کشــاکش های مدیریتــی وزارت ارشــاد 
در یــک ســال اخیــر کــه نقطــه نظــرات موافق و 
مخالفی را هم دامن زد، تجمیع ســه مؤسســه 
تحت نظر وزارت ارشاد بود؛ یعنی تجمیع خانه 
کتــاب، مؤسســه نمایشــگاه ها و بنیــاد شــعر و 
ادبیات داستانی ایرانیان که اکنون تحت عنوان 
مؤسسه ای جدید به نام »مؤسسه خانه کتاب و 
ادبیات ایران« به فعالیتشان ادامه خواهند داد. 
با همه نقد و نظرها، این تجمیع صورت گرفت و 
نخستین رویداد جدی که در دوره جدید و تحت 
مدیریت آقای دهقانکار، مدیرعامل خانه کتاب و 
ادبیات ایرانیان انجام خواهد گرفت همین جایزه 
جــلال خواهــد بــود. پیــش از ایــن جایــزه جلال 
توســط بنیاد شــعر و ادبیات داســتانی ایرانیان 
برگزار می شد، اما در ساختار جدید تحت نظر 
همین خانه کتاب و ادبیات ایرانیان انجام خواهد 
شــد. با ایــن همه، هیچ تغییــری در برنامه ریزی 
جایــزه جــلال به وجود نیامــده و آقای دهقانکار 
هم به عنوان مدیر مجموعه جدید معتقد بودند 
کــه باید با همــان فرمتی که در ســال های پیش 

وجود داشت کار را پیش ببرند. 

ایــن   تجمیــع هنــگام کــه صحبتــی در
مؤسسههابامسئولانداشتیم،آنهاادغام
اینسهمؤسسهرابرایادبیاتکشوربسیار
سودمندمیدانستندوحتیاعاممیکردند

افزایــش برنامههــا و جشــنوارهها بودجــه
چشــمگیریپیــداخواهــدکرد.جایــزهجال
بابودجهبیشتروشرایطمناسبتریبرگزار

میشود؟
اتفــاق خاصــی کــه در ایــن دوره جایــزه جلال 

افتــاد توجه بــه ادبیات دفاع مقــدس بود که 
بــه عنوان بخش جنبی جایــزه جلال صورت 
گرفت که داوری ابتدایی و نهایی این قسمت 

هم به عهده رسانه ها و خبرنگاران بود. 
ایــن اتفاق هــا خــواه ناخواه بــرای جایزه جلال 

هزینه بر است؛ هم هزینه جشنواره را بیشتر 
خواهد کرد و هم کار را سخت تر می کند. ولی 
یکی دیگر از محاسن تجمیع این مؤسسه ها 
این بود که مجموعه مدیریت ها  و نیروهایی 
که در ســه مجموعه قبلی بودند، تحت نظر 

یک مؤسسه و یک مدیریت رفتار کنند و از 
همدیگر پشتیبانی بهتری داشته باشند. این 
اتفاق افتاده و اکنون مؤسسه های قبلی با هم 
هســتند و در کنــار هم یک رویــداد و اتفاق را 
حمایت و پشــتیبانی می کنند. اگر مؤسســه 
نمایشــگاه ها پیش تر با 15 نیرو می توانســت 
بــرای جــلال برنامه ریــزی و آن را برگــزار کنــد، 
امــروز شــاید بــا 100 نیــرو همــان کار را انجــام 
می دهد. از این جهت به نظرم حرکت مثبتی 

بود و نتایج آن در ادامه دیده خواهد شد.

اســتفادهازظرفیــتوتــوانبرگزیــدگان  
جایــزهجالدرمدیریتجشــنوارهانتظاری
اســتکــهازایــنجایــزهمــیرود.ایــناتفــاق

امسالهمموردتوجهبودهاست؟
 بلــه. ایــن روال ســالیان گذشــته جایزه جلال 
اســت کــه از برگزیدگان تا جایــی که می تواند 
از جملــه در هیئــت علمی اســتفاده می کند. 
امسال آقای خبوشان در هیئت علمی هستند 
و سال گذشته هم ایشان دبیر علمی بودند. 
اســتفاده از تجربیــات ایــن افــراد در مدیریت 
می توانــد خیلــی مفید باشــد. تمام ســعی ما 
بــر ایــن اســت از تجربه دوســتانی کــه در این 
مجموعه فعالیت کرده اند و به چم و خم کار 

آشنا هستند استفاده کنیم.

یکــیازمهمتریــنبحثهــادرســالیان  
اخیــردربــارهجایــزهجــال،مقــدارجوایزآن
است.گویااز110سکهدرسالهایابتدایی،
بــهکارتهدیــهدریکــیدوســالگذشــته
رســیدهایم!درایــنقســمتچــهاتفاقــیرا

شاهدخواهیمبود؟
ســعی کردیــم بــا قــدرت چانه زنــی و البتــه با 
توجــه بــه تــورم عجیبی که در کشــور اســت، 
ارزش مــادی جایــزه را حداقل به اندازه ســال 
قبــل حفــظ کنیم؛ چــرا که با شــرایط موجود 
بــه هیچ وجــه نمی توانیم جایزه جلال را مثل 
سال های ابتدایی که 110 سکه به برگزیدگان 
اهــدا می شــد، برگزار کنیــم. این اتفــاق عملاً 
ممکــن نیســت. البتــه این خیلی نامناســب 
است که به خاطر تورمی که در کشور ایجاد 
شــده، هر ســال ارزش مــادی جایزه ای معتبر 
مثــل جــلال را پایین تــر بیاوریــم. خــود مــن 
شخصاً با این اتفاق موافق نیستم ولی شما 
می دانیــد کــه ما هیئت علمــی و دبیر علمی 
هستیم و تنها می توانیم پیشنهاد بدهیم و 
تصمیم هــا در یک مجموعــه دیگر و خارج از 
اراده مــا صورت می گیرد. با وجود این ســعی 
می کنیم، اگر بتوانیم ارزش مادی جایزه جلال 
را افزایش دهیم نه کاهش، البته آقای بهروز 
جلالــی به عنــوان دبیر اجرایی ایــن جایزه به 
صورت مشخص تر می توانند به این پرسش 

پاسخ دهند. 

گفتوگوباابراهیمحسنبیگی،دبیرعلمیسیزدهمیندورهجایزهادبی»جالآلاحمد«درآستانهبرگزاریاینجشنادبی

اتفاق ویژه این دوره توجه به ادبیات دفاع مقدس است

طا قچه

علی الله سلیمی، نویسنده و منتقد  
annotation@qudsonline.ir

آیابخشپاکستانکهبهتازگیبهجایزه  
جالاضافهشــده،حرکتیتبلیغاتیاســت
یاجدیوگســترشاینبخشدرســالهای

آیندهچگونهخواهدبود؟
 بخــش پاکســتان با همــکاری انجمــن اقبال 
لاهــوری انجــام شــد کــه قــرار بــود به انعــکاس آثــاری کــه در جایزه 
جــلال برگزیــده یا شایســته تقدیر شــده اند، بپردازند. چــون این ها 
در پاکســتان مؤسســه ای دارند که به زبان اردو کار می کنند و البته 
بخش فارسی هم دارند، منتها ما با بخش اردو همکاری می کنیم. 
در قــدم نخســت یــک مجموعه از داســتان های کوتــاه خود مرحوم 
جلال آل احمد توســط احمد شــهریار؛ شــاعر، نویســنده و مترجم 
پاکستانی، به زبان اردو ترجمه شده که به زودی در حاشیه جایزه 

جلال رونمایی می شود.

وقتیبخشــیبهجایزهمهمیمثلجالاضافهمیشــودباید  
توجهویژهایبهآنشود،گویاایناتفاقنیفتادهاست.

 من کاملاً دغدغه شما را متوجه هستم اما برای بسط و گسترش 
ایــن اتفــاق زمــان نداشــتیم. هدف ما بــردن کتاب های برنــده جایزه 
جلال به کشــورهای اردوزبان با ترجمه آن هاســت و برای انجام این 
حرکت نمادین، در مرحله نخست آثار خود جلال را ترجمه کردیم 
چــون آن طــور که ما فهمیدیم آثار جلال و نویســندگان فارســی در 
پاکســتان علاقه مندان زیادی داشــت، در قدم بعدی از ترجمه آثار 
برگزیده و شایســته تقدیر در بخش داســتان شروع می کنیم چون 

مخاطب ممکن است از آثار ترجمه استقبال چندانی نکند، فعلاً 
برنامه ای نداریم و بیشتر بر رمان و داستان متمرکز هستیم. افق ما 
هم مراودات بین نویسندگان و مخاطبان ایرانی و پاکستانی است 
و سعی می کنیم با وزارت خارجه و نهادهای مرتبط ارتباط بگیریم 
و رفت و آمد و تعامل این گروه ها را به مرور آســان تر و بهتر کنیم. 
جامعه ادبی پاکستان جامعه ادبی گسترده ای است و حیف است 

که ما خودمان را از حضور در آنجا محروم کنیم.

امسالبرایجوایزبرندگاناینجایزهچهبرنامهایدارید؟  
مصوبه جایزه جلال 110 سکه بوده است که بعد به دلایلی پیشنهاد 
شــد رقم این جایزه با جایزه کتاب ســال برابر شــود. ما هم هر ســال 
استعلام می کنیم تا از مقدار جایزه کتاب سال مطلع شویم و همان 
را بــا جایــزه جلال همســان می کنیم. پیرو این مســئله بنــده نامه ای 
خدمت آقای دهقانکار و جوادی نوشتم و پیشنهاد دادم با توجه به 
وضعیت بازار نشر، جایزه امسال نسبت به سال گذشته 50 درصد 
افزایش پیدا کند. ما منتظر هســتیم 50 درصد که در شــرایط امروز 
رقم کمی نیست، اضافه شود. اگر تأیید شود که فکر می کنم تأیید 
شــود، جایزه بخش برگزیده ها و شایســته تقدیر به میزان 50 درصد 

افزایش خواهد داشت.
 رقــم ســال گذشــته جایــزه بــرای برگزیــدگان 100میلیــون بــوده کــه 
در صــورت تأییــد ایــن رقــم بــه  150میلیــون و برای شایســته تقدیر 
20میلیــون بــوده کــه در صورت تأیید این رقم بــه 30 میلیون تومان 

افزایش پیدا می کند.

گپیکوتاهبابهروزجالی؛دبیراجراییسیزدهمیندورهجایزه»جالآلاحمد«

آثار »جلال« به پاکستان می رسد 

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای گرشاسب حسنی قلعه حسن فرزند غلامرضابه ش ش ۱۲۳)احدی ازورثه مرحوم لهراسب حسنی 
قلعه حسن(به موجب گواهی حصر وراثت شماره۹۹۰۰۶۶۹-۹۹/۰۵/۲۲ به استناد دو برگ استشهادیه گواهی شده 
توسط دفتر اسناد رسمی شماره ۳۰شیروان منضم به تقاضای کتبی جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول 
به این اداره مراجعه نموده و مدعی اند که س��ند مالکیت یک دانگ مش��اع ازشش��دانگ یک قطعه زمین به شماره  
پ��لاک ۲۴۷ فرع��ی از ۳۷ اصلی  واقع در قطعه ۴ ش��یروان بخش ۵ قوچان ب��ه آدرس  هنامه که متعلق به مورث   
ایشان)لهراسب حسنی قلعه حسن به ش ش ۶۱فرزند غلامرضا( میباشد به علت نامعلومی مفقود شده است با بررسی 
دفتر املاک معلوم گردیده که سند مالکیت اولیه آن ذیل صفحه۲ دفتر۷۵وشماره ثبت ۱۰۵۰۳وشماره چاپی۴۸۱۳۱ 
به نام نامبرده صادر و تسلیم گردیده است  دفتر املاک بیش از این حکایتی ندارد لذا به استناد تبصره یک اصلاحی 
ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هر کس نسبت به ملک مورد آگهی معامله 
ای انجام داده یا مدعی وجود س��ند مالکیت نزد خود می باش��د بایستی ظرف ۱۰ روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض 
خود را به همراه اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول 
اعتراض در مهلت مقرر بدون ارائه سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم 

آن به متقاضی اقدام خواهد شد. تاریخ انتشار :۰۱ /۹۹/۱۰  آ-۹۹۱۰۰۲۲
اکبراقبالی - رئیس اداره ثبت اسناد املاک شیروان

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه خانم صغری مهرافروز مایوان فرزند علی اصغر به ش ش  ۱۸۸۲۶ به استناد دو برگ استشهادیه گواهی 
شده توسط دفتر اسناد رسمی شماره ۲۶شیروان  جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه 
نموده و مدعی اند که سند مالکیت ششدانگ یک باب منزل مسکونی به شماره  پلاک ۵۳۷ فرعی از ۲ اصلی بیگان 
واقع در قطعه ۳ شیروان بخش ۵ قوچان به آدرس  کارخانه قنداسلام آباد بلواراندیشه،احراچپ ،میلان اول که متعلق 

به  ایشان میباشد به علت نامعلومی مفقود شده است با بررسی دفتر املاک معلوم گردیده که سند مالکیت آن بشماره 
چاپی  ۶۹۴۳۲۴ذیل صفحه ۱۹۴دفتر۲۸۸وش��ماره ثبت ۵۷۰۳۲به نام نامبرده صادر و تس��لیم گردیده است لذا به 
استناد تبصره یک اصلاحی ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هر کس نسبت 
به ملک مورد آگهی معامله ای انجام داده یا مدعی وجود س��ند مالکیت نزد خود می باش��د بایستی ظرف ۱۰ روز از 
تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود را به همراه اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر بدون ارائه سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند 

مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد. تاریخ انتشار :۰۱ /۹۹/۱۰  آ-۹۹۰۰۰۶
اکبراقبالی - رئیس اداره ثبت اسناد املاک شیروان

آگهی ابلاغ صورتمجلس افراز
 پیرو آگهی دعوت افراز ش��ماره ۲/۱۱۵۲۱  مورخ  ۱۳۹۹/۱/۳۱ حس��ب درخواس��ت کتبی درخواست آقای خداداد 
چشمکی وکیل آقای محمدعلی کردی فرزند دادخدا مبنی بر افراز قسمتی از پلاک ۲۸۳۸/۳۶-اصلی  واقع در بخش 
یک بلوچستان شهر زاهدان بلوار کشاورز که سهم آن به موجب صورتمجلس افرازی شماره ۱۰۱ / ۲۲۲۲۹ مورخه 

۱۳۹۹/۰۹/۰۴ افراز و حدود و مشخصات قطعات افرازی بدین نحو می باشد:
۱_ حدود قطعه افرازیکه در س��هم آقای محمدعلی کردی قرار گرفته اس��ت شش��دانگ یک باب منزل به مساحت 
۲۹۹/۳۰ مترمربع پلاک فرعی از ۲۸۳۸ -اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در بخش 
یک بلوچستان شهر زاهدان کوچه منشعبه از بلوار کشاورز کد پستی ۹۸۱۳۹۶۵۹۵۴ با حدود اربعه شمالا به طول 
۷/۴۰  متر درب و دیواریست به کوچه شرقا  اول به طول ۲۴/۲۰ متر دیوار به دیوار پلاک ۲۸۳۸/۱۴۵۳  اصلی دوم 
به طول ۱۲/۳۰متر دیوار به دیوار پلاک ۲۸۳۸/۱۳۹۹-اصلی جنوبا به طول ۹ متر درب و دیواریست به خیابان غربا 
اول به طول ۳۶ متر دیوار به دیوار پلاک ۲۸۳۸/۱۴۸۲-  اصلی دوم به طول ۰/۵۰ متر دیواریس��ت به کوچه حقوق 

ارتفاقی ندارد در رهن و بازداشت نمی باشد بها طبق ارزیابی مبلغ ۴.۵۰۰.۰۰۰ ریال

۲- حدود و مشخصات قطعه باقی مانده که در سهم سایر مالکین مشاعی باقی مانده است پس از کسر قطعه افرازی 
به شرح اسناد مالکیت صادره است.  لذا مراتب طبق ماده ۲ قانون افراز و فروش املاک مشاع و ۶ آیین نامه قانون افراز 
و فروش املاک مشاع و ۱۸ آیین نامه اسناد رسمی لازم الاجرا قانون ثبت آگهی می گردد تا چنانچه مالکین مشاعی 
اعتراضی نسبت به عملیات افراز ای دارند از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را کتباً به دادگاه 
محل وقوع ملک تسلیم و گواهی لازم اخذ و به این اداره ارائه نمایند در غیر این صورت پس از گذشت مدت قانونی و 
با ارائه گواهی لازم از مراجع قضایی توسط متقاضی افراز مبنی بر نرسیدن اعتراض سند مالکیت ششدانگی با حدود 

و مشخصات فوق صادر خواهد شد . م الف: ۷۴۶ تاریخ انتشار: ۱۳۹۹/۱۰/۱  آ-۹۹۰۰۰۷
حسینعلی مولایی رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زاهدان

آگهی دعوت افراز
چ��ون خان��م مریم اله دو فرزند حاجی احدی از مالکین مش��اعی پلاک ۱/۶۶۲- اصلی واقع   در بخش۲ سیس��تان 
شهرس��تان زابل خیابان جهانتیغ کوچه ۳ طبق درخواست شماره ۱۰۲/۶۸۳۵- ز  مورخ ۱۳۹۹/۶/۱۱ تقاضای افراز 
سهمی خود را از پلاک مرقوم باستناد به قانون افراز و فروش املاک مشاع مصوب سال ۱۳۵۷ را از این اداره نموده 
ودر ذیل تقاضای افراز خویش اعلام داش��ته که به دیگر مالکین مشاعی دسترسی ندارد و آدرس آنها مشخص نمی 
باشد لذا مراتب طبق ماده ۱۸ آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی لازم الاجرا آگهی می گردد و از سایر مالکین مشاع 
و کسانی که حق و حقوقی در این ملک دارند و یا تمایل به افراز دارند دعوت بعمل می آید تا در ساعت ۸ صبح روز 
سه شنبه مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۱۶ دراین اداره و یا در محل وقوع ملک مزبور حضور بهم رسانند تا با حضور و نظارت آنان 

عمل افراز برابر مقررات صورت پذیرد، یادآور می گردد عدم حضور مانع ازانجام عمل افراز نخواهد شد.
تاریخ انتشار :  ۱۳۹۹/۱۰/۱  م الف: ۵۵۴  آ-۹۹۱۰۰۰۸

مهدی پهلوانروی
رئیس ثبت اسناد و املاک زابل

آگهی آراء هیات حل اختلاف
 موضوع ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی در اجرای ماده ۳ قانون 
و ماده ۱۳ آئین نامه اجرایی قانون یاد شده اسامی افرادی که اسناد عادی یا رسمی آنان در هیات مستقر در اداره ثبت 
اس��ناد و املاک ش��یروان رسیدگی و تایید قرار گرفته جهت اطلاع در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز در دو نشریه آگهی 

های ثبتی )کثیر الانتشار و محلی( بشرح ذیل آگهی می گردد.
۱-برابررأی شماره ۱۳۹۹۶۰۳۰۷۱۱۴۰۰۲۰۳۰ آقای قربان محمدرشیدی فرزند  محمد رحیم درششدانگ یک باب 
منزل به مس��احت ۱۳۰/۵۵ متر مربع قس��متی از پلاک ۱۴۲۰فرعی از۲اصلی مزرعه حصارواقع درقطعه ۴ شیروان 

بخش ۵قوچان خریداری از مالک رسمی آقای حسن قمری خسرویه
۲- برابررأی شماره ۱۳۹۹۶۰۳۰۷۱۱۴۰۰۲۱۵۰ آقای ناصرسیستانیفرزند  قربانعلی   در ششدانگ یک باب  منزل 
مسکونی به  مساحت ۱۲۲/۳۵ متر مربع قسمتی از  پلاک  ۱۷۷۷فرعی از۱۳اصلی  قطعه ۳شیروان بخش۵قوچان 

ازمحل مالکیت مشاعی خود متقاضی
    به این وسیله به فروشندگان و مالکین مشاعی و اشخاص ذینفع در آرای اعلام شده ابلاغ می گردد چنانچه اعتراضی 
دارند باید از انتش��ار آگهی و در روس��تاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترضین باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل نمایند و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهند. در صورتی که اعتراض در 
مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه ننماید اداره ثبت مبادرت 

به صدور سند خواهد نمود .ضمنا صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.آ-۹۹۱۰۰۳۱
تاریخ انتشار نوبت اول:۰۱ /۹۹/۱۰

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۹۹/۱۰/۱۶
اکبراقبالی رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شیروان

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۹۹/۱۰/۱۶

پای����ان  کارت   ، مل����ی  کارت  شناس����نامه، 
خدم����ت اینجان����ب عل����ی بابای����ی هنیزی  
مفقود گردیده و م����دارک مذکور از درجه 

اعتبار ساقط می باشد.)قزوین(

,ع
99
10
03
3

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

شناس���نامه )ب���رگ س���بز( وکارت پلاک نوع س���واری 
سیس���تم س���ایپا تیپ 131SE مدل 1396رنگ سفید 
روغنی ش���ماره موتور M13,5966954 شماره شاسی 
NAS411100H1051655شماره پلاک 663 م 13 ایران 
95 بنام سعید ناروئی مفقود گردیده وازدرجه اعتبار 

ساقط می باشد  ,ع
99
10
03
8

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

ب���رگ س���بزو کارت خ���ودروی پژو پارس م���دل 1386 
رنگ س���فید ب���ه ش���ماره انتظام���ی 497ط34 ایران 
52  ش���ماره موتور 12486210591 و ش���ماره شاسی 
50343712 ب���ه مالکی���ت عل���ی محم���دی میرزاقلی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

,ع
99
09
97
3

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

9115مورخ���ه  ش���ماره   ب���ه  ق���رارداد  اص���ل 
1383/7/12  وپروانه س���اختمان به شماره 
13492 به تاریخ 1383/10/19  وکد نوسازی 
27-13-22-1  مرب���وط به واگذاری زمین در 
ش���هر جدید گلبهار توس���ط ش���رکت عمران 
گلبه���ار مربوط به قطعه ش���ماره 27 بلوک 
13محل���ه اش���تغال 22پ���لاک ثبت���ی 6949 
فرع���ی از 7 فرع���ی از  پ���لاک 236 اصل���ی 
بخش 7چناران مفقودشده وازدرجه اعتبار 

ساقط می باشد .

,ع
99
10
03
9

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

ب���رگ س���بز و س���ند کمپان���ی خ���ودروی س���مند مدل 
1385 رنگ خاکس���تری متالیک به ش���ماره انتظامی 
674ط56 ایران 42  ش���ماره موتور 12485174708 
و ش���ماره شاس���ی 14564180 ب���ه مالکی���ت مرتضی 
اشک زر نژاد مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط 

می باشد.  ,ع
99
10
03
2

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

شناس���نامه مالکیت )کارت س���بز( اتومبیل سواری 
رن���و پن���ج م���دل 71 ب���ه ش���ماره انتظام���ی ای���ران

79 / 136 ج 78 وشماره موتور 48018 وبه شماره 
شاس���ی 249421 مفقودگردی���ده واز درج���ه اعتبار 

س���اقط می باش���د.)قزوین(

,ع
99
10
03
4

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

/ع
99
10
03
7

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت فوق الذکر
 دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی 
 1399/10/13 مورخ  العاده  فوق  بطور  عادی 
نشانی  به  ذیل  شرح  به  که  صبح   10 ساعت  
 ، مشهد  شهرستان   ، رضوی  خراسان  استان 
بخش مرکزی ، دهستان تبادکان ، آبادی شهرك 
 ، مشهد  صنعتی  شهرك  محله   ، مشهد  صنعتی 
خیابان ایران ، خیابان ابریشم ، پلاك 0 ، طبقه 

همكف برگزار می گردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه :

1- انتخاب هیات مدیره جدید
2- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

هیئت مدیره شرکت

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی
بطور فوق العاده شرکت تولید و توزیع 

فرهنگیان سهامی خاص به شماره ثبت 5322

آگهی تغییرات شرکت رادین رستا مهر پارسیان 
سهامی خاص به شماره ثبت 14231 و

 شناسه ملی 14005924429

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی 
 1399/09/01 مورخ  العاده  فوق  بطور 
آقایان   : شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات 
شماره  به  لاهرودی  آجودانی  احمد 
بازرس  عنوان  به   0048613185 ملی 
ملی  شماره  به  منتظری  کامران  و  اصلی 
0370808223 به سمت بازرس علی البدل
شدند. انتخاب  سال  یک  مدت  برای   
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان قم اداره ثبت 
)1064292( قم  غیرتجاری  موسسات  و  ها  شرکت 

99
10
01
7
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